
Zápisnica Č. 07/13 zo zasadnutia mim oriadncho Výkonného výboru
SFZ konaného dňa 13. júna 2013 v Bratislave.

Prítornní: Ján Kováčik — prezident SEZ
Jozef Kliment generálny sekretár *7
Richard liuvrilla — I. viceprezident SPZ. predseda VsF2.
Dušan Tittel —— viceprezident SEZ pre profesionálny futbal. zástupeu Ul .K
Juraj Jánošík-- viceprezident SEZ. prcdseda BEZ
Jozei Valovič — zástupea tilK
Pen Kašpar —- zástupcn UL K
Peter Sepeši člen VV SEZ pre organizačno—legisiatívne otázky‘
Ivan Nernečkav — zástupca bEK
.Io,cl‘ Paršo — zústupca pre arnatčrsky futbal. predseda SsEZ
Ladislav Gádoši - zástupca arnatérskclio fluhalu, predseda ZsFZ
Dušan Krchňák — zástupca rozhodcov
Milan l.ešieký -— zásttipcu trinerov

Ospravedlncný: Ján lipták —- predseda Revíznej kornisie SF7

Prizvaní: Stanislav Griga reprezentačný tráner SR ‚.A‘‘
Michal I lipp - reprezentnčný lrěncr SR ‚.A“
Jaroslav Rybánsky — vedúci Legislatívno—právnehu oddelcnia SEZ

Program:
I . Ot vuren ie — sch vaľovan ie návrh ti programu.

2. Schvaľovanie návrhu na odvolanie rcpreientačnýeh trénerov SR A‘‘, schvafovanie
mandátu pre prezidenta S FZ na rokovan c s kand idáom na post reprezentačnúho trči iCiti -

3. Schvaľovanie návrhu na predkladatel‘a nominačných listin delegovaných osóli
republikových dorasteneckých a žiackycli sťifaží od súfažnčho ručil íka 20 I 3/I 4.

4. Schvaíovanie návrhu na udeleiiie odznaku SF7.
5. J )iskusi a.

K bodu 1: Otvorenie — schvaľovanie programu.
Zasadnutic otvonl a viedol prezident SF7 Jan KováčiL \a úvod dal hlusovaf o návrhu programu
zasadnutia.
II Lisovalo 13 členov. / toho:
Za — 13
Proti O
Zd rža Ii sa hlasovaii ia — O
\ávrli prograniu zasadiiutia tmI jednoniseflie scliválcii

K bod ti 2: Seb ni l‘ov a nic náv di u na odvola nic reprezen íačných I rénerov SR „A‘‘,
seb vn ľova nic ni a fl (Já tu p re p rci i (Jeli ta S FZ na ro kova nic s kan (Ii (lát OJfl fl a post
reprezentačiiého trénem.
Rod o(voril prezident St-Z Ján Kováčiky iniylc Čl .50 ods, I písm. a) stanov SEZ prcdložil návrh
na odvolanic trncrov SR A Stanislava ( irign s Michala I lippa. AIw hlavný dóvod uviedol
iieuspokojivč výsledky a zlý herný prejav družstva. ktoré vyvrcholili remízou v I.ichtenštajnsku.
Zároveň navrliol, aby repieíentantoin neholo vyplatené štartovné za tento zápas. Členovia VV 5J/

tento návrh akceptova Ii.



Nas ledovala d iskusia:
Dušan Tittei:
Vvjadri I Sa. Že návrh na odvo Ian je nepodporf. Vvshw il znepokojenie nad tým. že pod Fa in Íonnaci i
medii, rokoval prezident SEZ s potencionálnym kandidátom na Irónera iánoin Kozákoin pred
zasadnutím VV SEZ.

Ján Kováčik:
Oponoval. nakol‘ko jeho stretnutie s pánoni Kozákom sa uskutočni Io iba v suvislosti so zistením. či
by vůbec ina! záujeni viest‘ reprezentačný tím. V prípade. že by od člcnov yV SEZ doslal mandát,
rokoval by o konkrétnych podmienkach.

Jozef Valovič:
Vyslovil názor, že v pripade odvolania trénerov ide o radikálny krok. Fréneri by sa neniali

odvolávat‘ unáhlene. je potrcbnú důkladná analýza. z ktorej hudú vvplývať všetky aspekty tohto
rozhodnutja. vľálane ekonomických dopadov. Podotkol. že je potrebná vĹičšia komun jkáeia medzi
yV SFZ. trénenni a ‘l‘rénersko—metodickou komisiu SFZ.

Ivan Nemečkay:
Vyjadril sa, že je proti návrhu na odvolanje trénerov. Zdůraznil, že je treha nazrieť do his(órie, kto
prišiel s expenmenlom dvoch (rénerov, že on hol od zač jatku proti.

Karol Belanik:
Vyslovil podporu návrhu na odvolanie. ZdůrazniL že v súvis losti s výLomu i družstva a I ímovcj
atmoslére ide o dlhodohejšie neprijateFný stav. Pokial‘ ide o komtinikíieiu, tak s lrénermi sa
uskuiočúovali pravidelné porady. Otázka experimentu dvuch rovnocenných lrénerov a cli dopadu
na výskdky družsLva je vyl účená, nakoľko ohaja mil i od zač iatku kompetenc ie navřájoni
nwdelené. Michal I lipp mat na starosti koniunikáeiu s hróčmi, Stanislav Griga zodpovednosť za
P rí í niv ti.

l%‘lilanl1ešický:
Iäktiež podporU návrh na odvolanie. Vyslovil názor, ž.e odvolanie je doslova pomoc samotným
I rénerom. nakolko sa dostali do štádia. Ledy družstvu nem Ú. čo ponůkniii‘. how obou h povaŽuje za
špičkových od horn fko prac vitých l‘udí. ktori sa na zrazoch navzá jolu dupl ňaj Ú.

Po príspevkocli ďalšicli členov VV SEZ holi do miestnosti prizvaní tréneri Stanislav ( riga a Michal
I lipp. uhy sa vyhodnotili účirikovanie repre7entačného družstva.

Stan jslav (;riga:
Nepodari lo a náni hráčov na ni ektoré zápasy nabudit‘, najmfl na prípravné ich pripra vit‘ k. ako by
sa malo bral‘ V reprezenlačnom drese. Ku kvaliflkačnýni zápasoin však hráči neprislúpili zle s
výniirikou toho posledného. Repi‘ezentáeia nenašla strelca, ktorý by zúročil páru kolektivu.
Skonštatoval, že pre ucho osobMe hol zluuiov m zápas s ( réekoni, v ktoroíii 511w holi ja%nC lepší a
nepreiiienili sme veľké Šance. Ak by snie tento zápas vyhrali, mali liv snw dobré v eelei
kvalilikácii. (‘hÝbalo poirehné šťasiie.
l)ůranie ‘ yvnhil otázku, či výkony liráčov nohU ovpiyvl]iť nevyplatené penhu/e za ostainé
mesiaee. Nc:vplatenie štztrto\ ného 18(H).— EL R za zápas uijukýiii spósoboiu neivohlo uzložit‘ ani
jedného ‚ eprezenianto. nakol‘ko ich priimy v kluhoch sú neporo iatcl‘né. na\ e SLZ si
doklidiic 1ilií svu splátkový kalendár, ia ktoron sa s hraůnii dohodol.
Nt otázku disciplíny hrúčov odpnvedal, že určíte si nerobili v rcprezentácii. čo chceli. iiantinely
holi dané a Lic rešpektovali, s výnimkou jedného známeho prípadu PO v l,itve, ktorý hol
disciplinárne riešený. Neboli problémy s disciplínou mimo ihriska, holi problémy s tým, čo holo na
ihrisku. Každý z hráčov chccl íst‘ do flra,ílic. ale zároveň chcel, aby ho to príliš nebolelo, aby to



vyhojovali jeho cicMati spoluhráči na ihrisku.
Vvjadril sa. že si nikdy ncpreclstavoval. že na kilo tirovni hude iiiusieť tak často pripominať
hračom, za koho hrajú, UI«) sa lirá V reprezentáeii.

Michal Hipp:
Vyjadri I sa, že po vymenovaní clo Funkcie sa poIúsi Ii so Stanislavom Grigom O reštart
reprezentúeie. Dodal ale, že sa ocitli v týeh istých koľnjaeh ako v ininulej kvaliľikácii. l)ružstvo
odohralo dva eľmi zlé zápasy — v Olomouci s (‘eskom U ostatný kval i flkačn vn Vaduze. Po MS v
Juhoairickej republike skonči Ii ti hráči, ktori holi nosní a mali hlavné slovo v kahine — Ján Mucha.
Zdeno Štrba a Ráhen \‘ittek. Navvše reprezentácia nemá strelca. ak‘Ýin bol v niinulej kva I ilikácii
Stanislav Sesták. Rictľa neho chýbal timu vodcovsk‘ý typ hráča a strelec Podotkol, že nic je
problém systém, ktorým družstvo hrá a rovnako nesúh asiI s tvrdením, že hrať na jedného úločníka
holo chybou. Skonšlatoval, že nezáleží, nu kol‘ko ú(cčníkov družstvo hrň, ale s akým počtom Sa
hráči zapájajú do úkčnej lázy.
Na otázku, či mohol negativne vplývat‘ na družstvo Ihkt, že má dvoch rovnocenných (rénerov
odpovedal rezolútne nic. Svoje kompetencie a úlohy malí tednoznačne rozdeleiié. Na liru. ani
výsledky to nemalo žiadnv dopad.

Po diskusii hlasovali členovia VY 517 o tonlto návrhu uinesenia:
1) VV SFZ odvoláva Stanislava Grigu a Michala Hippa Z pozicie rcprezentačných trénerov

SR HA“.
Hlasovalo 13 členov, z toho:
Za—S
Proti —4 (Dušan Tittel, Ivan Neniečkay, Petr Kašpar, (lezci Valovič)
Zdi-žali sa hlasovania — 1 (Dušan Krchňák)
Návrh uznesenia hul schválený.

Po schválení uznesenia požiadal prezident Sl-/Ján Kováčik o mandát tis rokovailic .lánom
Kozákoni o zrn I uvných podm ienkacb na pozici u repreientačnúho I rénera - (‘ len VY 511 J uraj
Jánoši k sa vy jud ni I, že je pol rehné rokoval‘ s viacenýrn i kandidát mi a on sám predloži návrh na
lubomíra Moravčíka, dlhonočného bývalého československého reprezentanta. Clenovia VV Sl 7 sa
dohodli, že termín in zasielanic ďalších návrhov hude do 17. jána 20 3.

Na základe vvššie uvedeného hlasovali členovia YV SlZ o tomto) nňviini uzncsenia:
2) %/V SEZ poveriije prezidenta SEZ, aby rokoval o zmluv ných podmienkach s navrhnutými
kandidátmi na post reprezentačného trénera (Ján Kozák. Ľubomír Moravčík) a ďalšími
kandidátmi, mená kton‘-ch oznámia členovia ‘V SEZ sekretariátu SEZ v termine do 17. júna
2013.

II lasovalo 13 členov, z toho:
Za — II
Proti —2 (I)ušan Littel, Ivan Neniečkay)
Zd i-žali Sa hlasovania — 0
\ávrli u/nesena hol schválenÝ.

K bodu 3: Scli al‘ovanie siá rh u na pre(lklaclateľa 110111 načnýcli listin delego anýcli 0561)
ľCl)LI bh kovýeh dorastetieckých a žiackycl] súťaží 0(1 súťažiiélio měn íka 2013/14.
Rud uviedol (5 SLZ JozeF Kliment. Iníbrnlov[il členov V\ 5[:/ že ‘ihI‘adum na pripravovuilé
generovanie popltko‘ za delegované osoby do mesačaei zhernej íhktúi-y (upúšt‘a Sa od iáloliovch
platieh) je potrebrié prijaF jasné pravidlo pic noiuinovanie delegovwiých osáh v pripadocli. keď
nominačnú listinu delegovaných osňh ne t(i is(ú súUaž predkladá viacero sobjcktov. ( Irčenic (011(0

snhickl[I nui dopad na to, s kým htidú v zrnlunom vzťaliu delegovane osoliv.



Každá súťaž nui svoj dac! iaci orgán (Š IR prísl ušnéhc zväzu u le[,o U I. I\ L ktoľ nOlU i ULije CC! SV OC
komisic vetky delegované osoby na zápas (rozhodcovia. delegáti). V nieklorých súťužiach (nupr. I.
liga U I 9 a Ul 7) delegované osoby nominuj Ú dva zvazy ( napr. SF7 a RFZ). čo jC Z hlzidiskti
automatizovaného gcnerovania poplatl(ov neprípustné. Do jednej sútaže by delegované osoby mal
predkladat‘ tornou nominačncj I stíny len jeden zviz vzhfadom k vypkcaniu odm ien a platbe
odvodov za dele2ované osoby. Je potretme. uhy si odiuenv a odvody spravoval len jeden zvüz.

Č lenovia VV SEZ hlasoval o tonik) návrhu uznesenia:
VV SF1 schaľuje návrh na predkladateVa norninačných listín delegovaných osób
republikových dorasteneckých a žiackych sút‘aží od sút‘ažného ročnĺka 2013/2014 tak, že
nominačné listiny delegovaných osób republikových dorasteneckých súťaží predkladá SFZ ti
nominačné listiny delegovaných osób republikových žiackych súťaží predkladá príslušný
regionálny futbalový zvüz.

o návrhu hlasovalo 13 členov VV SEZ. z toho:
Za — 13
Proti—O
Zdržalj sa lilasovania —0
Návrh hol jednornysel‘ne schválený.

K bodu 4: Schvaľovanie návrhu na udelenie odznaku SF1.
Rod nviedol prezident SF7. Ján Kováčik. Predstavil návrh na tidelcnie striehorného odi:iakti SEZ za
ta celoživotriý prínos v oblasti Ihbalu pre p. Karola Poláka.

Č lenoviu VV SF7 hlasovali o Loni (o návrhu uznesenia
VV SEZ sehval‘uje návrh na udelenie strieborného odznaku SFZ pre Karola Poláka.

O návrhu na udclcnic odznakov SF7 hlasovalo 13 člcnov VV SE!, ; toho:
Za— 13
Proti—O

Zd ržali sa hlasovania —0
Návrh hol jednomyscVne schválený.

K bodu 5: Diskusia.
V bodu diskusia neodinel I žiadne prfspevky.

Uznesenja prijaté na mirnoriadnom zasadnutí yv 5[7 dňa 13. júna 2013 v
B ratislave:

tlznesenie Č. 96/13 VV SEZ:
Sclivul‘uje návrh programu zasadiiutia.

1: hneď
1: ‚láji Kovačik

Jdi/el 1K! i ment

Uznesenie Č. 97/13 VV SEZ:
1) VV SE! odvoláva Stanislava ( irigu a Matala I lippa / po/Íeie rcpreienLčnýcli trénerov SR .‚A“.
2) VV SI! povcrdje prezidenta Sl!, aby rokoval o zmluvných podniienkuch s navrhnutými
kandidátini na epreientačnélio ti-énera (lán Ko,Úk, Fuboniír Moravčík) a ďalšíiui kundidútini,
nenů klor‘ých t)/HáIfliEl ctClh)\ W VV Sl,‘ ekrt,tariálti 51! ‘ termine do 17. jána 2W 3.



1: ihncď
/: Ján Kováčik

Uznesenie Č. 98/13 VV SEZ:
yV SF7 schvaľuje návrh na predklaclateľa nom iiuičnch I stín delegovaných osób republi
dorasteneckých LI žiackvch súťaží od súťažného ročnika 20 I 3/2014 tak. že iom iničné
delegovaných osób republikových dorasteneckých súťaži predkladá SF7 a nominačně
delegovaných osĎh republikových žiackych súťaží predkladá prísltišný regionáíny hitbalový

ľ: ihneď
7: iozeľ Kliment

Uznesenie Č. 99/13 VV SEZ:
yV 517 schvaľuje návrh na udclenie striehorného odznaku SF7 pre Karola Poláka.

T: ihneď
7: Ján Kováčik

Vyti

Jaroslav Ryhánsky
vedúci legislaiívno-právncho oddelenia SF7

erikova 1:

Joze!‘ 1K Ii ment
gcnerálny sekretár l1

kových
listiny
listiny

zvflz.


